
Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA  DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA  PEL CONSELL MUNICIPAL  DE
DISTRICTE NORD EL DIA 6 DE JUNY DE 2016.

NÚM. i Classe de Sessió: 2/2016. (Ordinària). 

Dia i hora: 06/06/16  a les  20'00.

ASSISTENTS:

PRESIDENT

Sr. Enric Porcar Mallén

VICEPRESIDENT

Sra. Sara Usó Alía

VOCALS

Persones designades per Grups Polítics Municipals. 

Sr. Gustavo Martí Zaera Grupo Municipal Ciudadanos-Castellón

Sr. Eduardo Castillo Andreu Grupo Municipal Castelló en Moviment

Sr. Javier Marí Climent Grupo Municipal Compromis

Veïns designats pels Grups Polítics Municipals. 

Sr. Juan Luis Saura Vilar Vecino Grupo Municipal Popular

Sr. José Javier Peris Segarra Vecino Grupo Municipal Socialista

Veïns designats per l’Alcaldia. 

Sr. Asensio Magraner Sanchis

Representants d’associacions de veïns. 

Sr. José Luis Sierra Bellés AAVV Primer Molí

Sr. Domingo Giménez Renau AAVV Segón Molí

Sr. Romano Vellón Hornero AAVV La Torreta

Sra. Mª Lledó Navarro i Centelles AAVV Penyeta Roja

Sr. Ramón Martínez Morcillo AAVV Tossal Gros

Representants de les AMPA

Sra. Silvia Dafauce Otheo de Tejada AMPA. CEIP Educació Especial “Castell Vell”
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Sra. Laura Rubert Avinent AMPA. CEIP Isabel Ferrer

Sra. Mª José Molinos Carceller AMPA. CEIP Bisbe Climent

Sr. Miguel Ángel Huguet Gómez AMPA. CEIP Tombatossals

SECRETÀRIA

Sra. Dolores Benítez Guerrero.

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA:

Sra. Paz Beltrán Viciano, Sr. Vicent Sales Mateu, Sr. Francisco Cabañero Catalán.

NO ASSISTIXEN: 

Sr. Vicent Enric Sorribes Roig, Sr. Luis José Caballero Guiral, Sr. Pedro Asensio Carretero,
Sr. Andrés Barberá Sastriques, Sr. Ismael Sancho Tomás, Sr. Antonio M. Mateu Ortí.

Orde del dia. 

1.- Aprovació de l’acta corresponent a la sessió del Consell celebrada el dia 21 de març
de 2016.

2.- Resolució de Propostes.

3.- Precs i preguntes.

En la Biblioteca del Primer Molí de l’Ajuntament de Castelló de la Plana, sent les (20'00)
del dia sis de juny de dos mil setze, sota la presidència de l’Il·lm. Senyor Tinent d’Alcalde,  Sr.
Enric Porcar Mallén, es reunixen els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió
ordinària del  Consell  Municipal  de Districte  Nord, amb la meua assistència com a Secretària
Delegada del Consell per a donar fe de l’acte.

Comprovat el “quòrum” d’assistència per la Presidència, es procedix a iniciar la sessió
passant a tractar els punts inclosos en l’orde del dia. 

Pren la paraula el Sr. President, donant informació als assistents sobre:

1.- Com a continuació a la previsió de dotació econòmica municipal per a instal·lar una
zona de jocs infantils en cada Districte de la ciutat. Informa els assistents de les tres ubicacions
proposades per al Districte:

-Plaça de la Corona d’Aragó.

-Zona Verda de la Urbanització Racó de la Torreta.

-Barri de la Guinea, entre els carrers Martínez de Tena, SAN Fernando i Penyagolosa.

Informant que ja es pot votar per la ciutadania, en la web de participació ciutadana. 

2.-  Informa  d’una  pròxima  dotació  econòmica  municipal  per  al  reasfaltat  de  vials.
Sol·licita als presents, en pròximes sessions de Junta o Consell, faciliten les seues propostes.

3.- S’indica que els últims actes del programa “Sentim els Parcs”, es realitzarà divendres
que ve 17 de juny en la Plaça Corona d’Aragó, amb l’actuació de la Banda Municipal.

Pren la paraula la Sra. Secretària per a tractar els   punts inclosos en l’orde del dia:  

1.- Per no existir objeccions a l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia 21 de
març de 2016, per unanimitat s’acorda aprovar-la. 

2.- En l’apartat de Resolució de Propostes, la Secretària passa a enumerar les distintes
contestacions acollides pels departaments corresponents.

3.- En l’apartat de Precs i preguntes, s’indica:
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Sra.     Silvia Dafauce Otheo de Tejada:  

-Proposa que en els jocs infantils de nova ubicació, es tinga en compte la instal·lació de jocs
adaptat.

El Sr. President aclarix que ja es té previst.

-Reitera la petició del Consell anterior:

Posa  de  manifest  que  la  “rotonda  dels  cavalls”  té  molt  pas  de  vianants,  provocat  per  la
proximitat del centre comercial de la gasolinera. Els passos de zebra existents en les hores
nocturnes no són visibles pels vehicles. Sol·licita que s’estudie el problema i proposa instal·lar
algun senyal lluminària que de visibilitat i advertisca als conductors.

Sr. Eduardo Castillo Andreu:

1.- Sol·licita conéixer si hi ha un “Pla Municipal” d’acció contra els coloms.

2.-  Denúncia  el  tracte  que se’ls  dóna  als  estrangers  en  l’oficina  d’estrangeria  de  la  Policia
Nacional situada en la Plaça Teodoro Izquierdo. 

Sr. Romà Velló Forner:

Reitera les peticions de Consells anteriors:

-Sol·licita la instal·lació d’una barana per a l’escala que hi ha al final del carrer Castellet, que
servix per a baixar al carrer Carles Salvador.

-Sol·licita la instal·lació de cartells informatius sobre les sancions que s’apliquen per alimentar
animals (gats). Sobre aquest assumpte, incidix en el gran nombre de gats abandonats en la
urbanització Racó de la Torreta, proposant la intervenció de l’empresa “Corralet”.
-Indica que en la urbanització Racó de la Torreta hi ha dues zones verdes, una d’elles està neta i
podada, l’altra, situada al fons del carrer Castellet no té manteniment.

-Proposa l’asfaltat del vial que va des dels ponts d’accés a les urbanitzacions de muntanya a les
mateixes, paral·lel a la CN-340.

-Indica que des d’alguns telèfons mòbils no es pot accedir al “010”.

Sr. Javier Marí Climent

1.- Sol·licita la col·locació d’un espill per al tràfic en l’encreuament del carrer Almansa amb el
carrer Bisbe Caperó.

2.- Denúncia  que les bandes rugoses per al tràfic en la rotonda de la Plaça Donoso Cortes són
molt molestes per als veïns, fan molt soroll.

Sr. Miguel Ángel Huguet Gómez

-En el  carrer Rosa Mª Moles, entre Vicente Altava i  Calderón de la Barca, els vehicles  que
accedixen als guals existents en el sentit contrari de la seua circulació, creuen els quatre carrils
per a evitar-se fer el canvi de sentit en la rotonda, amb el perill  que comporta per als altres
vehicles i els vianants. Sol·licita la instal·lació de bol·lards que impedisquen el gir.

I sent les 20'30 de la data indicada en l’encapçalament, per no haver-hi més assumptes
que tractar, el senyor President  alça la sessió, de tot això, com a Secretària done fe i, perquè
conste, alce la present acta.

Firmat: Dolores Benítez Guerrero..                            Firmat: Enric Porcar Mallén.
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